

AVIS DE COURSE (AC) / NOTICE OF RACE (NoR)

Société des Régates de Saint Pierre de Quiberon

4 juin - 6 juin 2022 / June 4th - June 6th, 2022

Rue des régatiers 56510 Saint Pierre Quiberon. France

Évènement / Event: Grade / Level 4

Classe Open Skiff France / French Open Skiff Class

AVENANT N°1

7. PROGRAMME			7 SCHEDULE		
DATES	HEURES	PROGRAMME	DAYS	HOURS	SCHEDULE
4/06/22	09.00 à 12.30	Confirmation et règlement des inscriptions – site ENVSN (bureau SRSP)	4/06/22	09.00 to 12.30	Confirmation of registrations, payments (SRSP office) – ENVSN site (SRSP desk)
	13.00 13.30	Fin des inscriptions (Freg) Publication de la liste officielle des concurrents		13.00 13.30	Final Registration Process Publication of the official list of competing vessels

4/06/22	13.30 15.00	Briefing concurrents Premier signal d'avertissement Courses à suivre
5/06/22	09.00 10.30 19.00	Briefing concurrents Premier signal d'avertissement Courses à suivre Repas festif des Concurrents
6/06/22	09.00 10.30	Briefing concurrents Premier signal d'avertissement Courses à suivre
6/06/22	Dès que possible	Podium à l'ENVSN

7.1 - Il n'y aura pas de contrôle de jauge.

7.2 Pour les régates de ce type de championnat fortement dynamique, il n'est pas rare d'arriver sur une journée à faire : 3 à 6 courses par jour.

Bien entendu cela dépend fortement de la météo et du vent disponible.

Pour cette raison : le nombre maximal de régates par jour n'est pas limité et n'est pas indiqué.

Au-delà de 4 courses effectives et effectuées, le Comité consultera systématiquement : la classe et la SRSP sur l'opportunité de continuer.

7.3 – Le 6/6 aucun signal d'avertissement ne sera envoyé après 13h.30

4/06/22	13.30 15.00	Competitors briefing First warning signal Races to watch
5/06/22	09.00 10.30 19.00	Competitors briefing First warning signal Races to watch Competition feast meal
6/06/22	09.00 10:30	Competitors briefing First warning signal Races to watch
6/06/22	As soon as possible	Podium party & Prize giving (ENVSN site)

7.1 - There will be no measurement control.

7.2 For regattas of this type of highly dynamic championship, it is not uncommon to arrive on a day to do: 3 to 6 races per day.

Of course it depends heavily on the weather and the wind available.

For this reason: the maximum number of regattas per day is not limited and is not indicated.

Beyond 4 actual and completed races, the Committee will systematically consult: the class and the SRSP on the advisability of continuing.

7.3 - On 6th of June no warning signal will be displayed after 1.5 p.m.

14 CLASSEMENT

14.1 Trois courses doivent être validées pour valider la compétition

14.2 Quand 4 courses, ou moins, ont été validées, le score d'un bateau dans la série sera le total de ses scores dans les courses.

14.3 Quand de 5 à 7 courses ont été validées, le score d'un bateau dans la série sera le total de ses scores dans toutes les courses moins son plus mauvais score.

14.4 Quand de 8 courses ou plus ont été validées, le score d'un bateau dans la série sera le total de ses scores dans toutes les courses moins ses 2 plus mauvais scores.

14. SCORING

14.1 Three races are required to be completed to validate the event.

14.2 When 4 races (or less than 4) have been completed, a boat's series score will be the total of her race scores.

14.3 When 5 to 7 races have been completed, a boat's series score will be the total of her race scores excluding her worst score.

14.4 When 8 or more races have been completed, a boat's series score will be the total of her race scores excluding her 2 worst scores.